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Dr. Kövér László
az Оrszággyülés clпöke
részére

Helyben

Tisztelt ]EIлök Úr :

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyсlсmmе1 az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi ХХХУ I .
törуёну 42 . § (8) bekezdésére, valaлlint az egyes házszabályi гmdelkezcsekгОI szóló 10/2014. (11. 24.) OGX
határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kivá пok benyújtani Dr. $сszták Miklós, пеtкlzeti fejlesztési
nllriтsztсrhez,

„Miért volt szükség négyezer Iő s leépítésre а Magyar Postánál? ”
címmel ,

azzlеlyгe а vsíluszt írásb аn kérem,

Tisztelt Miniszter úr!

Ma már alig 31 ezгeа dolgoznak а Magyar Postátlál, pedig nógy éve még а 34 ezret is mюgha]adta а
foglalkoztatottak k:tszámа . Ebbő l aи derül ki, hogy a г elmúlt 4 esztendőben közel 4 сzсr embert bocsátottak e 1
а Magyar Postától .

Mindezek miatt kc гасzem: miért volt sziikség а пeígyеzer fős 1eépitésгс а Magyar Postánál? Mi lett az
elbocsátott 4 ezer munkavállalóval? Támogatta-e а kormány újbóli elhclyczlcedésüket? Amennyiben igen, m а
hányan doboznak új munkahelyen az eI ьосsátottаk közül?

Megtísztelö válaszait köszönöm ?
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